

《单词百科:IPAD是什么意思?IPAD怎么发音?IPAD的解释和用法》

英语单词IPAD是什么意思?IPAD怎么读?IPAD怎么发音?简答网为您整理了IPAD的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



IPAD的意思

1、n.苹果平板电脑;

IPAD的双语例句

1、APPLEhas just introduced a handheld device IPAD, is located in the portable laptop.

APPLE公司刚刚推出的掌上设备IPAD,是定位于便携手提电脑.

2、This is where the WIRED iPad app apart as a vain slide show.

就是在这个方面《连线》iPad版成了个虚有其表的幻灯片秀.

3、But a few third-party apps allow printing of some items from an iPad a networked

printer.

不过,有一些第三方应用程序让你可以在联网的打印机上打印出iPad上的一些内容.

4、Font rendering on the screen is a bitch.

iPad上的字体渲染简直就是个噩梦.

5、Back at Apple, Jobs was responsible for the development of the iMac, iTunes, iPod, iPhone and iPad.

回到苹果后,乔布斯负责iMac、iTunes、iPod、iPhone和iPad的开发。

6、His creative force is seen in products such as the iPod, iPhone, and iPad, and in new business models for pricing and distributing music and mobile software online.

他的创造力在诸如iPod, iphone和iPad这样的产品中可见一斑, 以及在对音乐和在线手机软件进行定价和推销的新商业模式中得以体现。

7、"You'll want an iPad just so you can wear this" is the slogan for one of the new lab coats designed with large pockets to accommodate tablet computers.

“穿上它, 你就会想要一部iPad”是其中一款新实验服的标语, 这些新实验服设计有可以装平板电脑的大口袋。

8、In fall 2010, she helped launch a pilot project in Chicago to see if the iPad could improve working conditions and patient care.

2010年秋季, 她在芝加哥帮助启动了一个试点项目, 考察iPad是否可以改善工作条件和病人护理情况。

9、A study of the University of Chicago iPad project found that patients got tests and treatments faster if they were cared for by iPad-equipped residents.

芝加哥大学iPad项目的一项研究发现, 病人如果被配有iPad的住院医师照料, 会更快得到检查和治疗。

10、She also has an iPad and a smartphone.

她还有一台平板电脑和一部智能手机。

11、The opposite of a wallet is a smartphone or an iPad.

智能手机或iPad正在取代钱包。

12、 If a student spends more time watching videos on an iPad, he will have fewer opportunities to have face-to-face communication with others.

如果一个学生花更多的时间在iPad上看视频,他与他人面对面的交流机会就会更少。

13、 The introduction of the iPad and similar tablet devices has completely changed the buying experience forever.

IPad以及同类平板电脑的引进彻底改变了人们的网购生活。

以上是简答网为您整理的IPAD怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更多关于IPAD的用法、IP

AD的释义、IPAD的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/IPAD>

